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Or. 0002.11.2023 

PROTOKÓŁ NR XLIV/2022 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 21 grudnia  2022 r. 

 

 Z posiedzenia XLIV sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzo-

nej w dniu 21 grudnia 2022 roku w sali kinowo-widowiskowej.  

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00 . Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 14 radnych w związku z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził, prawomocność posiedzenia. Radny Damian Podbielski dołączył do posiedzenia 

w trakcie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości (listy obecności w 

załączeniu).  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został rad-

nym dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wyso-

kie Mazowieckie. 

5. Uchwalenie budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2023 rok. 

6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-

2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie 

uprawnień do ustalenia wysokości opłat za korzystanie z usług pływalni Miejskiego Ze-

społu Szkół w Wysokiem Mazowieckiem. 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania ,,Strategii Rozwoju 

Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2016-2022” 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpa-

dami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

10. Podjęcie Uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komu-

nalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazo-

wieckiemu. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok.  

13. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2025.  

14. Przyjęcie planu pracy Rady Miasta na 2023 rok. 
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15. Interpelacje i wnioski. 

16. Sprawy różne. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku ob-

rad.  

Zastępca Burmistrza Ewa Konarzewska wniosła o dodanie do porządku jako punktu 12 

,,Podjęcie Uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie do 

wyrażenia zgody Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wyso-

kiem Mazowieckiem na realizację przedsięwzięcia „Budowa Instalacji Mineralizacji Odpadów 

Komunalnych z Wysokosprawnym Odzyskiem Energii w Wysokiem Mazowieckiem” i zmiana 

numeracji kolejnych punktów. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

zmiany porządku. 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad – dodanie pkt 12. Podjęcie Uchwały w spra-

wie upoważnienia Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie do wyrażenia zgody Zakładowi 

Wodociągów, Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem na reali-

zację przedsięwzięcia „Budowa Instalacji Mineralizacji Odpadów Komunalnych z Wysoko-

sprawnym Odzyskiem Energii w Wysokiem Mazowieckiem” i zmiana numeracji kolejnych 

punktów. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przedstawił zmieniony porządek obrad: 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazo-

wieckiemu. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie do 

wyrażenia zgody Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w 

Wysokiem Mazowieckiem na realizację przedsięwzięcia „Budowa Instalacji Mineralizacji 

Odpadów Komunalnych z Wysokosprawnym Odzyskiem Energii w Wysokiem Mazowiec-

kiem” i zmiana numeracji kolejnych punktów. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie do 

wyrażenia Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wysokiem 

Mazowieckiem zgody na realizację przedsięwzięcia „Budowa Instalacji Mineralizacji 

Odpadów  Komunalnych z Wysokosprawnym Odzyskiem Energii w Wysokiem Mazo-

wieckiem 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok.  

15. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2025.  

16. Przyjęcie planu pracy Rady Miasta na 2023 rok. 

17. Interpelacje i wnioski. 
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18. Sprawy różne. 

19. Zapytania i wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jedno-

głośnie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 
radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - 
nie wniesiono, następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miasta. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w sprawozdaniu z działalności przedstawił informację 
z bieżącego funkcjonowania, m.in. o podpisanych zarządzeniach: 
• w sprawie wniesienia aportu na rzecz Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej 
Spółka z o.o. z siedzibą w Wysokiem Mazowieckiem. 
Wniesiono do Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Spółka z o. o.  
w Wysokiem Mazowieckiem, ul. 1 Maja 6 w formie aportu na zwiększenie kapitału zakłado-
wego, środki trwałe o łącznej wartości netto 1 042 819,57 zł, zgodnie z załącznikiem do za-
rządzenia - Sieć wodociągową z przyłączami w nowobudowanej drodze od ul. Warszawskiej 
do ul. Podlaskiej (Obwodnica część I) 394 000 + 84,14 oraz Kanalizacje sanitarną z przyłącza-
mi w nowobudowanej drodze od ul. Warszawskiej do ul. Podlaskiej (Obwodnica część I), 
Kwota 1 042 700,00 zł aportu przeznaczona jest na podwyższenie kapitału zakładowego o 
10427 udziałów. Kwota 119,57 zł przeznaczona jest na kapitał zapasowy Spółki. Wykonanie 
Zarządzenia powierzono Kierownikowi Referatu Mienia Komunalnego Inwestycji i Remon-
tów. 
• w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym zgodnie z art. 132 ustawy z 
dnia 11 września 2019r. Prawo zamówień publicznych ( Dz. U. z 2022r. poz. 1710 t.j. ze zm.) 
na: „Wykonanie usługi polegającej na odbieraniu i zagospodarowaniu odpadów komunal-
nych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu Miasta Wysokie Mazowieckie”. 
W określonym przez Zamawiającego terminie, tj. do dnia 05.12.2022r. do godz. 10.30 do 
siedziby Zamawiającego wpłynęła 1 oferta. Ofertę złożył następujący Wykonawca: Zakład 
Wodociągów, Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. ul. 1 Maja 6, 18-200 Wysokie Mazo-
wieckie na kwotę 1 818 880,00 zł,  
• w sprawie określenia działań zmierzających do zmniejszenia zużycia energii 
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• w sprawie wniesienia aportu na rzecz Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej 
Spółka z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem z siedzibą w Wysokiem Mazowieckiem, ul. 1 Maja 
6. 
Zgodnie z zarządzeniem wnosi się do Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej 
Spółka z o. o. w Wysokiem Mazowieckiem, w formie aportu na zwiększenie kapitału zakła-
dowego, środki trwałe o łącznej wartości netto 4 240 937,10 zł (Kanalizacja sanitarna z przy-
łączami w drodze krajowej 66 w Wysokiem Mazowieckiem (ul. Zambrowska, ul.1 Maja), sieć 
cieplna preizolowana, niskoparametrowa w drodze krajowej 66 w Wysokiem Mazowieckiem 
(ul. Zambrowska, ul.1 Maja) 
• w sprawie wniesienia aportu na rzecz Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej 
Spółka z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem, z siedzibą w Wysokiem Mazowieckiem, ul. 1 Maja 
6.Wnosi się do Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Spółka z o. o.  
w Wysokiem Mazowieckiem, ul. 1 Maja 6 w formie aportu na zwiększenie kapitału zakłado-
wego, środki trwałe o łącznej wartości netto 1 618 963,50 zł, zgodnie z załącznikiem do za-
rządzenia.  
Kanalizacja sanitarna z przyłączami – droga między ul. Podlaską i ul. Ludową. 
Wodociąg – droga między ul. Podlaską i ul. Ludową. 
• w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia ustnych przetargów nieo-
graniczonych na sprzedaż nieruchomości gruntowych (dotyczy Alei Niepodległości). Z powo-
du braku oferentów przetarg zakończył się wynikiem negatywnym. 
• w sprawie autopoprawki do przedstawionego projektu budżetu miasta na 2023 rok. 
• w sprawie Nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetar-
gowej na okres 3 lat na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 
• w sprawie powołania Komisji do przeprowadzenia postępowania o wyłonienie wykonawcy 
w konkursie ofert cenowych na: Dowóz dzieci niepełnosprawnych w roku szkolnym 
2022/2023 
• w sprawie wprowadzenia regulaminu użytkowania monitoringu miejskiego na terenie mia-
sta Wysokie Mazowieckie. 
Radni nie zgłosili pytań czy uwag, do przedstawionego sprawozdania. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie bez 

uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.5 Uchwalenie budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt budżetu miasta zo-
stał dostarczony radnym w materiałach. Projekt budżetu był przedmiotem obrad i opinii 
wszystkich komisji. Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
Pozytywne opinie do przedstawionego materiału przedstawili: 
Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski, wskazał że komisja zaopinio-

wała pozytywnie projekt budżetu oraz wniesioną autopoprawkę do budżetu miasta na 

2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał Uchwałę Nr RIO.II-00310-17/2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 7 grudnia 2022 
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roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta Wysokie Mazo-

wieckie na 2023 rok oraz o możliwości sfinansowania przewidzianego w nim deficytu budże-

towego. 

Informację w sprawie przedstawił Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska poinformowała, że projekt Burmistrz Miasta Zarządze-

niem 132/2022 złożył autopoprawkę do przedłożonego projektu budżetu miasta na 2023 

rok, autopoprawka,  jest związana z podaniem złożonym przez Dyrektora Miejskiego Zespołu 

Szkół w Wysokiem Mazowieckiem złożonym do Burmistrza z prośbą o zwiększenie planu fi-

nansowego na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki 

do projektu budżetu miasta na 2023 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2023 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLIV/259/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  z dnia 21 grudnia 2022 
roku w sprawie uchwalenia budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2023 rok w załączeniu 
do protokołu). 
(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie 

na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027 został dostarczony radnym na skrzynki 
elektroniczne. Projekt uchwały był przedmiotem obrad i opinii wszystkich komisji. 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
Pozytywne opinie do przedstawionego materiału przedstawili: 
Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przedstawił informację z  Uchwały Nr RIO.II-

00311-17/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

z dnia 7 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie Wielo-

letniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z progno-

zą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 -2027. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLIV.259.2022%20w%20sprawie%20uchwalenia%20budżetu%20na%202023%20rok%202022.2022-12-21.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLIV.259.2022%20w%20sprawie%20uchwalenia%20budżetu%20na%202023%20rok%202022.2022-12-21.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przekazał gratulacje Burmistrzowi Miasta Jaro-

sławowi Siekierko przyjęcia budżetu na 2023 rok, stwierdzając, że dokument jest ambitny 

Przewodniczący ma nadzieję że deficyt będzie jak najniższy.  

 (Uchwała Nr XLIV/260/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 21 grudnia 2022 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie 

na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027 

w załączeniu  do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Podjęcie Uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie 
uprawnień do ustalenia wysokości opłat za korzystanie z usług pływalni Miejskiego Zespołu 
Szkół w Wysokiem Mazowieckiem. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 
dostarczony radnym pocztą elektroniczną, projekt był przedmiotem obrad komisji, poprosił 
o opinie. 
Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała 
o wprowadzonej poprawce do projektu uchwały w §2 który przed zmianą brzmiał ,,Uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia”, otrzymał brzmienie ,,Uchwała wchodzi w życie po 
upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego ” z tą 
zmianą komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że uchwała  stanowi akt prawa 
miejscowego, zasadne jest procedowanie aktu  trybie po poprawce komisji Kultury i Oświaty. 
Zapytał o głosy w dyskusji. 
 

W dyskusji Radny Przemysław Alkowski wyraził stanowisko w sprawie, zdaniem 
radnego nie ma potrzeby przekazywania kompetencji organowi wykonawczemu. Burmistrz 
Miasta Jarosław Siekierko wyjaśnił, że proponowana zmiana wynika z funkcjonowania 
pływalni w systemie oświatowym, zmiana opłat będzie dokonywana po analizie kosztów 
i przychodów. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 14, przeciw 1, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XLIV/261/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 21 grudnia 2022 roku 

w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie uprawnień do ustalania 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20260.2022%20z%2021.12.2022r.%20%20w%20sprawie%20uchwalenia%20WPF%20na%20lata%202023-2026%20wraz%20z%20prognozą%20kwoty%20długu.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20260.2022%20z%2021.12.2022r.%20%20w%20sprawie%20uchwalenia%20WPF%20na%20lata%202023-2026%20wraz%20z%20prognozą%20kwoty%20długu.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20260.2022%20z%2021.12.2022r.%20%20w%20sprawie%20uchwalenia%20WPF%20na%20lata%202023-2026%20wraz%20z%20prognozą%20kwoty%20długu.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.261.2022.2022-12-21.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.261.2022.2022-12-21.pdf/attachment.1
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wysokości opłat za korzystanie z usług pływalni Miejskiego Zespołu Szkół w Wysokiem Ma-

zowieckiem w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

 
Ad.8  Podjęcie Uchwały w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania ,,Strategii Rozwoju 
Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2016-2022”. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 
dostarczony radnym pocztą elektroniczną, projekt był przedmiotem obrad komisji, poprosił o 
opinie. 
Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

( w załączeniu do protokołu Uchwała Nr XLIV/262/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z 

dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania ,,Strategii Rozwoju 

Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie na lata 2016-2022”) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 9 Podjęcie Uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 
dostarczony radnym pocztą elektroniczną, projekt był przedmiotem obrad komisji 
finansowej oraz komisji funkcjonowania miasta, poprosił o opinie komisji. 
Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko stwierdził, że koszt przetargu wzrósł o około 
400 tysięcy złotych, cena jest wynikiem podzielenia kwoty przez ilość mieszkańców 
deklarujących odbiór, aktualnie cena zabezpiecza odbiór odpadów z gospodarstw 
domowych, nie zabezpiecza odbioru z koszy ulicznych, którą ponosi miasto.  
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 11, przeciw 1, wstrzymało się od głosu 3. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(w załączeniu do protokołu Uchwała Nr XLIV/263/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z 
dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty) 
(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.261.2022.2022-12-21.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.261.2022.2022-12-21.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.262.2022.2022-12-27.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.262.2022.2022-12-27.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.262.2022.2022-12-27.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.%20XLIV.263.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.%20XLIV.263.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.%20XLIV.263.2022.pdf/attachment.1
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Ad. 10 Podjęcie Uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 
dostarczony radnym pocztą elektroniczną, projekt był przedmiotem obrad komisji 
finansowej oraz komisji funkcjonowania miasta, poprosił o opinie komisji. 
Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

( W załączeniu do protokołu Uchwała Nr XLIV/264/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 11 Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokoma-

zowieckiemu. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 
dostarczony radnym pocztą elektroniczną, projekt był przedmiotem obrad komisji 
finansowej, poprosił o opinie. 
Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 14 radnych, za 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

( Uchwała Nr XLIV/265/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 21 grudnia 2022 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu w załacze-

niu do protokołu). 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 12 Podjęcie Uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Wysokie 
Mazowieckie do wyrażenia zgody Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Energetyki Cieplnej 
Sp. z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem na realizację przedsięwzięcia „Budowa Instalacji 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.264.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.264.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.264.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIV.264.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLIV.265.2022%20Pomoc%20finansowa%20Starostwo%202022.2022-12-21.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLIV.265.2022%20Pomoc%20finansowa%20Starostwo%202022.2022-12-21.pdf/attachment.1
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Mineralizacji Odpadów Komunalnych z Wysokosprawnym Odzyskiem Energii w Wysokiem 
Mazowieckiem. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 
dostarczony radnym pocztą elektroniczną, projekt był przedmiotem obrad komisji 
kunkcjonoaniania mista, poprosił o opinie. 
Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji. 
Prezez ZWKiEC Andrzej Michalski stwierdził ,że ZWKiEC poszukuje alternatywnych pomysłów 
zarówno na zagospodarowanie coraz większej ilości odpadów, jak i na uniezależnienie się od 
dostaw gazu od zewnętrznych podmiotów i zmniejszenie kosztów miasta za 
energię elektryczną. Spółka pracuje właśnie nad wnioskiem do Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska o dofinansowanie budowy instalacji mineralizacji odpadów 
komunalnych z wysokosprawnym odzyskiem energii. Jest to inwestycja, która rzeczywiście 
ustawiłaby Miasto na długie lata, ponieważ rozwiązuje problem odpadów, z których w wyniku 
zgazowania powstałby gaz. Opatentowana technologia była już wykorzystywana, m.in. w 
okresie międzywojennym w Warszawie. Wówczas, zamiast odpadów, gazowane było 
drewno, dzięki czemu powstawał tzw. holzgaz wykorzystywany do oświetlania ulic stolicy 
Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko powiedział, że boi się tego tematu, ale prowadzi to rząd 
polski. Parę projektów może mieć 100 proc. dofinansowania, ponieważ dzisiaj jest ogromny 
problem ze śmieciami w Polsce, więc rząd chce takich instalacji wybudować jak najwięcej. 
Radny Przemysław Alkowski stwierdził, że opinia Rady nie jest w tym przedmiocie 
wymagana, ZWKiEC jest spółką która ma swoje organy. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za 14, przeciw 0, 

wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 13 Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 
dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej.  
Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji do projektu uchwały. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Renata Kamińska  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 
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Ad. 14 Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2025. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski komisja wydała opinię pozy-

tywną. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Renata Kamińska  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 15 Przyjęcie planu pracy Rady Miasta na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt planu pracy Rady 
Miasta na 2023 rok  został dostarczony radnym pocztą elektroniczną. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt  planu pracy 

Rady Miasta na 2023 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 16 Interpelacje i wnioski 

Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 17 Sprawy różne 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  przedstawił harmonogram dyżurów Radnych 

na 2023 rok stwierdził, że był przesłany w formie elektronicznej wszystkim radnym, zapytał o 

uwagi – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że harmonogram został przyjęty. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 18 Zapytania i wolne wnioski  

Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 19 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął XLIV sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  
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Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 

 


